

## §1 Mötets öppnande

Josefin "Yuna" Ulfenborg (Ordförande) öppnar mötet klockan 12:05.

## §2 Närvarande

Josefin "Yuna" Ulfenborg (Ordförande)  
Lina "Netto" Blomkvist (Vice Ordförande) (Via Skype)  
Sofia "Nekki" Larborn (Sekreterare)  
Jonatan "Allan" Gustafsson (Kassör)

## §3 Val av mötets ordförande

Josefin "Yuna" Ulfenborg väljs som mötets ordförande.

## §4 Val av mötets sekreterare

Sofia "Nekki" Larborn väljs som mötets sekreterare.

## §5 Information

### 5.1 Möte med Utbildningsutskottet

Josefin "Yuna" Ulfenborg har varit på utbildningsutskottet De informerade om att lärplattformen *Canvas* ska testas, och vill ha en referensgrupp för detta. Vi ombads höra av oss om vi kommer på någon som skulle vara intresserad av att vara med i testgruppen.

## §6 Arrangemang

### 6.1 Pedagogiska Priset

Nomineringar har börjat komma in, så det är bra. Vi förväntar oss att ytterligare nomineringar kommer in.

### 6.2 Kursvalsmingel

Intresset finns för kursvalsmingel. Vi bokar Hubben för torsdag 30/11. Lina "Netto" Blomkvist gör en PR-bild/poster som vi ska posta på chalmers.it och vår facebook-sida. Vi förbereder inköpslista och kursvalsinfo på nästa lunchmöte.

Josefin "Yuna" Ulfenborg    Sofia "Nekki" Larborn  
Mötets ordförande         Mötets sekreterare

### **6.3 Mastermingel**

Det påpekades att de mastermingel som arrangerats tidigare är uppskattats. Vi ska kolla om det finns kontinuitet på det. Det kan vara relevant att planera in nästa läsperiod.

## **§7 Interna Frågor**

### **7.1 Sammanställa studentrösten**

Vi ska fråga styrIT och snIT 16'17 hur sammanställningen bör göras. Jonatan "Allan" Gustafsson mailar om det.

### **7.2 Teambuilding**

Vi vill planera in teambuilding antingen innan jul eller i nästa läsperiod. Vi skapar en egen slack-kanal och diskuterar förslag där.

### **7.3 Klagomål på kurs FFR135**

Klagomål har inkommit om att rapporteringen av tentamensresultat är försenad i kursen Neural Networks. Josefin "Yuna" Ulfenborg mailar examinatorn och hänvisar till föreskrifterna.

### **7.4 Banner**

Lina "Netto" Blomkvist har gjort nya förslag. Vi ska diskutera sinsemellan om vi kan välja ett av dessa och i så fall beställa.

## **§8 Val av datum för nästa möte**

Nästa möte äger rum torsdag 2017-11-23 kl. 12:00.

## **§9 Mötets avslutande**

Josefin "Yuna" Ulfenborg avslutar mötet 12:48.

Josefin "Yuna" Ulfenborg    Sofia "Nekki" Larborn  
Mötets ordförande         Mötets sekreterare